
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

         Θεσσαλονίκη, 23/06/2025 

Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Απελπιστική η εικόνα αθλητικών εγκαταστάσεων στα Ιωάννινα» 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, αγανάκτηση και συνάμα οργή προκαλεί η εικόνα που επικρατεί 

στις αθλητικές εγκαταστάσεις, στις οποίες οι κωπηλάτες των Ιωαννίνων προπονούνται. 

Μια εικόνα που καταδεικνύει την απόλυτη εγκατάλειψη αυτών που δεν τιμά τους εν 

λόγω διακεκριμένους αθλητές. Αυτές ως γνωστόν είναι τμήμα ενός συνόλου με την 

επωνυμία Πανηπειρωτικό Εθνικό Αθλητικό Κέντρο (εν συντομία: Π.Ε.Α.Κ. Ιωαννίνων) 

υπό τη εποπτεία της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού.  

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεστε όπως ενισχύσετε της αθλητικές υποδομές του Πανηπειρωτικού Εθνικού 

Αθλητικού Κέντρου Ιωαννίνων προκειμένου να γίνουν απολύτως λειτουργικές ώστε να 

ανακτήσουν το σεβασμό από τους αθλητές που τις χρησιμοποιούν και ξεχωριστά από 

τους κωπηλάτες; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6622

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/6/2025




